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פרופ' קובי מיכאל: הכניסה לדיר אל-בלח היא חלק מתוכנית שצריכה הייתה להתממש כבר מזמן

– לשיטתי, עוד אפילו יותר עם התוכנית של מרכבות גדעון ומה שבא אחריה. היא אמורה הייתה

להביא להשתלטות מלאה שלנו על הרצועה, פירוק של חמאס, באופן שיוביל גם לסיום המלחמה

וגם לשחרור החטופים.

של רכיב  לכל  ביחס  להשמיעה  בחטופים אפשר  לפגוע  יכולה  בלאח  אל  בדיר  הטענה שפעילות 

המהלכים הצבאים, של התמרון הצבאי בכל תקופה. אני חושב שהעובדה שנעשה תמרון שכזה

רק מגדילה את הסיכוי לאפשרות של לחץ על חמאס כדי להגיע לאן שצריך בעניין של החטופים.

ומבצעיות מודיעיניות  הזדמנויות  גם  אולי  נוצרות  הזה  החיכוך  שדרך  היא  האחרת  האפשרות 

שמפירות חילוץ של חטופים. אנחנו כציבור לא בהכרח תמיד יודעים על כל מה שנעשה, אבל אני

מודיעין של  שיטתי  ואיסוף  מודיעין  בסיס  ועל  תנועה  כדי  תוך  גם  מאמצים  שנעשים  בטוח  די 

אותם. ולשחרר  ולנסות  לחטופים  להגיע 

הראיון המלא התקיים בגלי ישראל, בתאריך 23.07.2025.
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